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CONSILIUL LOCAL GIURGIU 
 

 

 

 

 

 

P R O C E S  - V E R B A L 
încheiat astăzi, 13 decembrie 2017, 

 în şedinţa extraordinară a Consiliului Local 

 
 

 

 Prin Dispoziţia nr.2233 din 12 decembrie 2017 consilierii au fost invitaţi la 

şedinţa extraordinară a Consiliului local din data 13 decembrie 2017, ora 1100, care are 

loc în sala de şedinţe proprie din strada Bucureşti, nr.49-51. 

  

Prezenţi:  

       

1. Săndulescu Petronela Marinela 

2. Gâdea Gheorghe 

3. Sîrbu Mitică 

4. Nichita Tereza 

5. Ionescu Liviu-Ovidiu 

6. Dragomir Ion 

7. Cioacă Ionuţ 

8. Muscalu Ionel 

9. Sîrbu Adelina Veronica 

10. Ţigănilă George 

11. Matei Mihai 

12. Vladu Alexandru 

13. Neacşu Lucian 

14. Ilie Clement 
 

Absenţi:  

1. Anghelescu Adrian Valentin 

2. Ciulacu Mirela 

3. Oprişan Gigi 

4. Meclea Alina 

5. Ciocîltan-Falan Corina Ionela 

 

 

Preşedinte de şedinţă este domnul Ionescu Liviu-Ovidiu, ales prin H.C.L. nr.486 

din 27 noiembrie 2017. 
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Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Bună ziua! Înainte de a începe ședința 

ordinară, vă rog să ne ridicăm pentru a asculta imnul de stat al României.  

Vă mulțumesc! Îl rog pe domnul Secretar să ne spună dacă suntem legal constituiți. 

Domnul secretar Roşu Petre: Sunt prezenţi 14 consilieri, ședința este legal 

constituită, putem începe.  

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Supun la vot ordinea de zi. Cine este 

pentru? 14 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 1: proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării prin diminuare a 

Bugetului de venituri și cheltuieli pe anul 2017 și a Listei de Investiții aferente 

 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 14 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Punctul 2: proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării prin diminuare a 

Bugetului centralizat al instituțiilor publice finanțate integral sau parțial din 

venituri proprii și subvenții  pe anul 2017  

 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la 

vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 14 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Punctul 3: proiect de hotărâre privind aprobarea unei Convenții încheiate între 

Societatea Comercială GAZ SUD S.A., Societatea Comercială GLOBAL 

ENERGY PRODUCTION S.A. Giurgiu și MUNICIPIUL GIURGIU 

 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Doamna consilier Săndulescu Petronela Marinela: Comisia de buget-finanţe a 

acordat aviz favorabil.  

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Discuţii? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Eu aș avea o completare. Ca în fiecare an, de la 

bugetul de stat ne erau acordați din fondul de rezervă, sume pentru susținerea sistemului 

de termoficare în municipiul Giurgiu. Și în acest an, municipiul Giurgiu a beneficiat de 

întreaga sumă solicitată. Drept urmare, avem sursele financiare să cumpărăm în avans 

întreaga cantitate de gaz natural și să trecem cu bine și peste iarna aceasta. Să sperăm că 

nu vom avea o iarnă grea, să sperăm că nu vor exploda prețurile și vom face achiziția în 
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timp, dat fiind acel incident din Austria care a creat o și a bulversat piața gazelor naturale. 

Eu cred că îl vom achiziționa foarte repede și nu vor fi influențate prețurile de acest 

incident. Am vrut să transmit cetățenilor că din acest moment, nu vor mai fi probleme cu 

susținerea financiară privind asigurarea energiei termice pentru iarna 2017-2018. 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Mulțumesc! Supun la vot proiectul de 

hotărâre prezentat. Cine este pentru? 14 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnilor consilieri, vă mulțumesc și vreau să vă 

spun că luni vom mai avea o ședință extraordinară. Ca în fiecare an, luna decembrie este 

luna cadourilor și a ședințelor extraordinare. Dat fiind faptul că e spre sfârșit de an, apar 

rectificări ale bugetului, fie sume defalcate, fie sume care ne sunt transmise pentru 

cheltuieli de capital și funcționare. Avem câteva proiecte ale Direcției Tehnice și v-aș 

ruga ca în programul pe care îl aveți cu sărbătorile de Crăciun, să vă luați această marjă. 

Luni la ora 1100, avem o ședință extraordinară și trebuie să votăm, întrucât este vorba de 

trei proiecte cărora trebuie să le asigurăm finanțarea din surse naționale. Vă mulțumesc! 

Domnul consilier Ionescu Ovidiu-Liviu: Vă mulțumesc! Declar închise lucrările 

ședinței!  
 

Şedinţa se încheie la ora 1104. 

 

 

 

 P R E Ş E D I N T E, 
 

             Ionescu Liviu-Ovidiu                SECRETAR, 

           

                                           Roşu Petre                   ÎNTOCMIT, 

                                  

                  Stanciu Violeta 

 


